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Vragen van de leden Griffith, De
Krom en Teeven (allen VVD) aan de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Justitie en
voor Wonen, Wijken en Integratie
over het bericht dat een aantal
allochtone agenten uit criminele
families komt. (Ingezonden 30 januari
2009)

1
Kent u het artikel «Allochtone
agenten uit criminele families»?1

2
Kent u de in dat artikel omschreven
problematiek?

3
Acht u het aannemen van allochtone
agenten uit criminele families passen
binnen de ambities van Korps
Holland-Midden om een afspiegeling
te zijn van de Nederlandse
maatschappij?

4
Is het u bekend dat de in het artikel
omschreven problematiek zich ook
buiten de regio van politiekorps
Hollands-Midden voordoet? Zo ja,
hoeveel gevallen zijn u bekend?
Zo niet, bent u bereid een landelijk
onderzoek in te stellen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, op welke
termijn?

5
Welke selectiecriteria hanteert de
politie als het gaat om antecedenten
en familierechterlijke betrekkingen?

6
Was het tot voor kort inderdaad
ondenkbaar dat een broer of zus van
een notoire crimineel werd
aangenomen bij de politie? Zo ja,
welke regels zijn aangepast waardoor
dit recent kennelijk wel mogelijk is
geworden? Bent u bereid deze
aanpassing van de regels terug te
draaien opdat de in het artikel
omschreven situatie niet meer
voorkomt?

7
Welke maatregelen bent u
voornemens te treffen tegen de
agenten in kwestie?

8
Welke maatregelen bent u in zijn
algemeenheid voornemens te treffen
om de in het artikel omschreven
situatie op te lossen en in het vervolg
te voorkomen?

1 De Telegraaf, 29 januari 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
17 februari 2009)

Naar aanleiding van de drie sets
schriftelijke vragen van de leden
Griffith, De Krom en Teeven (allen
VVD) en Kuiken (PvdA) en De Roon
en Brinkman (beiden PVV) met de
bovengenoemde kenmerken over
allochtone agenten uit criminele
families bericht ik u dat het niet
mogelijk is deze vragen binnen de

gestelde termijn te beantwoorden.
Deze vragen werden alle ingezonden
op 30 januari 2009.
De reden voor het uitstel is dat ik nog
wacht op de informatie die ik voor de
beantwoording van deze vragen
noodzakelijk acht.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra ik alle relevante gegevens heb
verkregen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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